

# TOUNDRIGO

--- Version française ci-dessous ---

## Job Offer | Storage manager

### Description

Toundrigo is a group of travel enthusiasts in Canada and the United States who have made their passion their profession. Our group is made up of 5 brands, 5 strong identities that operate in the world of adventure travel, group travel, individual travel and incentive travel.

We are currently looking for a storage manager for our specialized adventure travel brand (Windigo Aventure), to help with our group operations in Western Canada.

The storage manager is at the heart of the day-to-day action! In constant contact with our operations managers and guides, he or she helps to make confirmed group trips a reality. Attentive to ensuring that equipment is well-maintained and in good working order, our storage manager needs to be quick-witted, rigorous and responsive, so that the quality of our services is assured at all times.

**What we like about you is your keen sense of planning and attention to detail.**

### General Responsibilities

#### *Job Description :*

- Check equipment kits before departures
- Ensure proper operation and repair of equipment during the season
- Ensure pre-season trailer checks and routine inspections of all vans and trailers
- Assist guides with equipment pick-up and drop-off
- Give final warnings and reminders to guides going out on the road.
- Keep storage area clean and tidy.
- Take full inventory of equipment at the end of the season.
- Plan ahead for equipment shortages and ensure that it is restocked.
- Participate in problem-solving in the event of unforeseen circumstances.
- All other related tasks.

### What we are looking for

- Boldness: everyone has a say in making Toundrigo grow.
- Enjoy working as part of a team with the Group's various divisions and collaborators
- Know how to prioritize tasks, organize, anticipate and optimize your work
- Knowledge of North American tourist areas and their attractions

# TOUNDRIGO

- Attention to detail, meticulousness, sense of planning
- Resourcefulness and ability to work under pressure, especially during peak season
- Good at working with power tools and ability to repair a variety of things

## Requirements

- Bilingualism (French/English), is an asset
- Be reachable at all times during the work day

## Advantages

- Collaborative and stimulating work environment
- Independence during work periods
- Preferential rates with our suppliers (subject to conditions)
- Access to pro-deals with equipment suppliers

## Job Summary

- Start date: Waiting for a position to open
- Work schedule : Full time, 40H/week (variable over the 24 weeks between May 1st and October 15th)
- Employment status : Seasonal
- Salary : To be determined
- Days off : 2 days/week variable days - may not be two days in a row
- Vacations: 4% off
- Job location: Exshaw Ab or nearby
- Travel compensation: To be determined

# TOUNDRIGO

## Offre d'emploi | Gestionnaire du stockage

### Description

*(Merci de noter que ce texte se lit tant au masculin qu'au féminin)*

Le groupe Toundrigo, c'est une formidable aventure de passionnés des voyages au Canada et aux États-Unis qui ont fait de leur passion leur métier. Notre groupe, ce sont 5 marques, 5 identités fortes qui opèrent aussi bien dans le monde du voyage d'aventure, voyage de groupe, individuel et d'incentive.

Nous recherchons aujourd'hui pour notre marque spécialisée dans le voyage d'Aventure (Windigo Aventure), un(e) storage manager pour nos opérations groupes dans l'ouest canadien.

Le storage manager est au cœur de l'action au quotidien ! En contact permanent avec nos manager aux opérations et nos guides et, il aide à la concrétisation des voyages de groupe confirmés. Attentifs à ce que les équipements soient bien entretenus et en bon état de marche, notre storage manager se doit d'avoir un esprit vif, d'être rigoureux et réactif, afin que la qualité de nos services soit assurée en tout temps.

**Ce que nous aimerons chez toi c'est ton sens prononcé pour la planification et la minutie du détail.**

### Responsabilités Générales

#### **Descriptions de tâches :**

- Vérifier les kits d'équipement guide avant les départs
- Assurer le bon fonctionnement et la réparation des équipements durant la saison
- Assurer la vérification des remorques avant la saison et l'inspection ponctuelle de tous le matériel roulant (Minibus et remorque)
- Épauler les guides lors de la prise en charge et la remise des équipements
- Donner les dernières mise-en-garde et derniers rappels aux guides qui partent sur la route.
- Monter les kits d'équipement de locations – Assurer la prise en charge et le retour de ces mêmes équipements
- Assurer la propreté et le bon rangement du storage
- Procéder à l'inventaire complet des équipements en fin de saison
- Être prévoyant quant aux équipements susceptibles de manquer et assurer leur réapprovisionnement.
- Participer à la résolution de problèmes en cas d'imprévus
- Toutes autres tâches connexes.

### Compétences recherchées

- De l'audace : tout le monde a son mot à dire pour faire grandir Toundrigo
- Aimer travailler en équipe avec les différents pôles du groupe et ses collaborateurs

# TOUNDRIGO

- Savoir prioriser ses tâches, organiser, anticiper et optimiser son travail
- Connaissances des zones touristiques nord-américaines et leurs attraits
- Soucis du détail, être méticuleux, sens de la planification
- Débrouillardise et capacité à travailler sous pression notamment pendant la haute saison

## Exigences

- Être bilingue (Français/Anglais), autre(s) langue(s) un atout
- Être joignable en tout temps pendant les journées de travail

## Avantages

- Environnement de travail collaboratif et stimulant
- Indépendance durant les périodes de travail
- Tarifs préférentiels chez nos fournisseurs (sous conditions)
- Access à pro-deals avec des fournisseurs d'équipement

## Sommaire du poste

- Date d'entrée en fonction : En attente d'une ouverture de poste
- Horaire de travail : Temps plein, 40H/semaine (**variable** sur les 24 semaines entre le 1<sup>er</sup> mai et le 15 octobre)
- Statut de l'emploi : Saisonnier
- Salaire : A déterminer
- Jours de repos : 2 jours/semaine jours variables – possible que ce ne soit pas deux jours collés
- Vacances : 4%
- Lieu du poste : Exshaw Ab ou environ
- Dédommagement pour déplacement : A déterminer